
 

 

 

КОБЕЛЯЦЬКА МІСЬКА РАДА 

ПОЛТАВСЬКОГО РАЙОНУ ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

першого пленарного засідання тридцять першої сесії Кобеляцької міської 

ради восьмого скликання  

 

17 березня 2023 року  м. Кобеляки 

10:00  зал засідань міської ради 

 

 Головуючий: Фещенко Василь Васильович, виконуючий 

повноваження Кобеляцького міського голови-секретар Кобеляцької 

міської ради  

 

Фещенко В. В.: 

 

Добрий день, шановні депутати та запрошені! 

На тридцять першу сесію Кобеляцької міської ради восьмого скликання із 

26 депутатів прибули 18.   

На сесію запрошені: депутати Полтавської обласної ради, Полтавської 

районної ради, керівник Решетилівської окружної прокуратури, заступники 

Кобеляцького міського голови, керуючий справами (секретар) Виконавчого 

комітету міської ради, старости старостинських округів міської ради, 

працівники апарату Виконавчого комітету міської ради та її виконавчих 

органів, представники засобів масової інформації. 

Кворум є, вношу пропозицію тридцять першу сесію міської ради восьмого 

скликання оголосити відкритою. 

 

Заперечень немає? 

 

Дозвольте тридцять першу сесію міської ради восьмого скликання 

оголосити відкритою.  

(Звучить Державний Гімн України). 

 

Проводиться реєстрація депутатів міської ради. 

Зареєструвалося 18 депутатів. 

 

Фещенко В. В.:  

Шановні депутати та запрошені!  

Повідомляю вам, що відповідно до пункту 11.3 статті 11 Регламенту 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання здійснюється відеофіксація 

пленарного засідання сесії міської ради. 
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Шановні депутати та запрошені! 

Потрібно вирішити питання про обрання секретаря пленарного засідання  

тридцять першої сесії міської ради восьмого скликання. Пропонується 

секретарем пленарного засідання обрати Ясинську Ніну Анатоліївну. 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 1 додаються до 

протоколу).  

 

Фещенко В. В.: 

Шановні депутати та запрошені! 

Для проведення підрахунку голосів нам необхідно обрати лічильну 

комісію. Пропонується до складу лічильної комісії включити: 

Василенка Романа Володимировича 

Попика Миколу Сергійовича 

Татарко Ольгу Олександрівну. 

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 2 додаються до 

протоколу). 

 

Фещенко В. В.: 

Потрібно вирішити питання про порядок денний та регламент роботи 

тридцять першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Розпорядження про скликання сесії було розміщене на сайті міської ради, 

де оприлюднено проєкти рішень, з якими можна було ознайомитися, проєкт 

порядку денного тридцять першої сесії міської ради вам роздано. Чи варто його 

зачитувати? 

Пропоную проєкт порядку денного прийняти за основу.  

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 3 додаються до 

протоколу). 

 

 



3 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Гунжель П. О., громадський діяч, вказав на нагальність прийняття 

рішення щодо надання матеріальної допомоги військовослужбовцям та 

родинам загиблих військових Кобеляцької громади. Висловив обурення, що 

допоки у порядку денному пленарного засідання не буде цього питання, сесія 

не відбудеться.  

 

Дільничний інспектор Пащенко В. В. намагається вгамувати Гунжеля      

П. О. 

 

Таранушич А. О., депутат міської ради, повідомив, що жодна людина не 

може мати нічого проти військових. Але існує певний порядок ведення сесії, 

прийняття рішень і т. ін. Закликав не перетворювати у дискусію підняте 

питання, бо до нього дійде черга, та не блокувати проведення пленарного 

засідання. 

Крайнюк Н. В., депутат міської ради, наголосила, що поведінка Гунжеля 

П. О. недопустима. Вона особисто завжди допомагає військовим. 

Запропонувала далі вести сесію міської ради. 

 

Питання викликало бурне обговорення між учасниками засідання. 

 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, підкреслила, що їй відомо, які 

труднощі викликає зібрати мобілізованого, а тим більше безробітного. 

Однозначна позиція – кошти повинні бути виділені. На бюджетну комісію 

надається проєкт рішення. Для того, щоб виділити кошти військовим, є певний 

механізм. Положення про виділення матеріальної допомоги затверджується 

Виконавчим комітетом міської ради. У проєкті рішення на виділення 

одноразової матеріальної допомоги зазначено кошти в сумі 500 тис. грн. 

Враховуючи ситуацію, що склалася, це невеликі кошти. Закликала припинити 

сварки по даному питанню. Запропонувала додатково виділити 500 тис. грн із 

вільного залишку коштів місцевого бюджету.  

Фещенко В. В., головуючий, зазначив, що нещодавно рішенням 

Виконавчого комітету міської ради затверджено Положення про надання 

матеріальної допомоги. Відповідно до нього онкохворі та люди на гемодіалізі 

зможуть отримати по 10 тис. грн, на поховання загиблих військовослужбовців 

одноразова допомога становить 15 тис. грн, пораненим військовим – 5 тис. грн. 

На позачерговому засіданні Виконавчого комітету, яке відбулося 16 березня, 

одноголосно його членами було прийнято рішення виділити одноразову 

допомогу всім мобілізованим на території нашої громади, починаючи з 24 

лютого 2022 року, в сумі 10 тис. грн. на кожну особу. Сума коштів велика, всіх 

одноразово не  забезпечимо, але рішення буде виконано.  Перелік документів, 

які мають подавати заявники, та відповідальна особа будуть визначені. 

 

 Військовослужбовці залишають зал засідань. 
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Фещенко В. В.: 

Постійною комісією міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін рекомендовано додатково включити до 

проєкту порядку денного питання:  

«Про внесення змін до Програми фінансової підтримки та розвитку 

Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька міська лікарня» 

Кобеляцької міської ради на 2022 – 2023 роки». 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 4 додаються до 

протоколу). 

 

Постійною комісією міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін рекомендовано додатково включити до 

проєкту порядку денного питання:  

«Про передачу майна комунальної власності Кобеляцької міської ради з 

балансу Кобеляцького комунального підприємства «Водоканал Плюс» на 

баланс відділу освіти Кобеляцької міської ради». 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 5 додаються до 

протоколу). 

 

Постійною комісією міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін рекомендовано додатково включити до 

проєкту порядку денного питання:  

«Про надання дозволу на списання комунального майна Кобеляцької 

міської територіальної громади». 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 6 додаються до 

протоколу). 
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Постійною комісією міської ради мандатною та з питань депутатської 

діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, громадського 

правопорядку, законності та запобігання корупції, рекомендовано додатково 

включити до проєкту порядку денного питання:  

«Про затвердження старост старостинських округів Кобеляцької міської 

ради Полтавського району Полтавської області». 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 7 додаються до 

протоколу). 

 

Постійною комісією міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін рекомендовано виключити з проєкту 

порядку денного питання:  

«Про передачу в оренду комунального майна, а саме: частини нежитлового 

приміщення за адресою: м. Кобеляки, вул. Юр'ївська, буд. 2 без проведення 

аукціону». 

Хто за пропозицію виключити з проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 1, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 8 додаються до 

протоколу). 

 

Постійною комісією міської ради з питань екології, природних ресурсів, 

земельних відносин та агропромислового розвитку рекомендовано виключити з 

проєкту порядку денного питання:  

«Про відмову у наданні дозволу на розроблення документації з 

землеустрою з подальшою безоплатною передачею земель комунальної 

власності у приватну власність громадянам». 

Хто за пропозицію виключити з проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 3 

Рішення прийнято (результати голосування № 9 додаються до 

протоколу). 

 

У кого будуть зміни, доповнення до проєкту порядку денного? 
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Немає. 

Хто за те, щоб запропонований порядок денний зі змінами прийняти в 

цілому? Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 10 додаються до 

протоколу). 

Прийнято порядок денний: 

1. Про затвердження звіту про виконання бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади за 2022 рік. 

2. Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2023 рік. 

3. Про інформацію керівника Решетилівської окружної прокуратури про 

стан законності, заходи щодо її зміцнення та результати діяльності 

Решетилівської окружної прокуратури упродовж 2022 року. 

4. Про виконання Плану соціально-економічного розвитку Кобеляцької 

міської  територіальної громади на 2022 – 2024 роки у 2022 році. 

5. Про затвердження Програми розвитку цивільного захисту Кобеляцької 

міської територіальної громади на 2023 – 2025 роки.   

6. Про внесення змін до Програми розвитку фізичної культури і спорту в 

Кобеляцькій міській раді на 2021 – 2025 роки шляхом викладення її в новій 

редакції.  

7. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки та розвитку 

Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька міська лікарня» 

Кобеляцької міської ради на             2022 – 2023 роки. 

8. Про внесення змін до структури та загальної чисельності апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради.  

9. Про затвердження Положення про відділ земельних відносин та екології 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради. 

10. Про  внесення змін до складу постійної комісії міської ради з питань 

економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін. 

11. Про передачу в оренду комунального майна, а саме: частини 

нежитлового приміщення та індивідуально визначеного майна для суб’єкта 

господарювання, що надає стоматологічні послуги за адресою: с. Орлик, вул. 

Космонавтів, буд. 34 на умовах аукціону. 

12. Про внесення змін до Статуту Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій редакції. 

13. Про передачу в оренду земельної ділянки площею 0,015 га 

(кадастровий номер 5321810100:50:004:0834) за адресою: м. Кобеляки, вул. 

Дніпропетровська, 20 «а», на якій розміщена нежитлова будівля, власником 

якої є Панічевський  Володимир Валентинович. 
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14. Про видачу свідоцтва про право власності на майновий пай члена 

колективного сільськогосподарського підприємства колгосп «Радянський» 

Проваторовій Вікторії Анатоліївні. 

15. Про затвердження плану діяльності з підготовки проєктів регуляторних 

актів на 2023 рік. 

16. Про передачу майна комунальної власності Кобеляцької міської ради з 

балансу Кобеляцького комунального підприємства «Водоканал Плюс» на 

баланс відділу освіти Кобеляцької міської ради.  

17. Про надання дозволу на списання комунального майна Кобеляцької 

міської територіальної громади.  

18. Про затвердження переліку об’єктів та видів робіт для порушників, 

визнаних судами винними у вчиненні адміністративних правопорушень та на 

яких накладено адміністративні стягнення у виді оплачуваних суспільно 

корисних робіт на 2023 рік. 

 19. Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості), для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 

споруд (присадибна ділянка) з подальшою передачею у власність громадянам. 

 20. Про надання дозволу на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок комунальної власності з подальшою передачею в 

оренду фізичним та юридичним особам.   

21. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок комунальної власності та передачу земельних ділянок в оренду 

фізичним та юридичним особам.  

22. Про надання земельних ділянок із земель комунальної власності в 

оренду фізичним та юридичним особам. 

23. Про створення громадських пасовищ на території Кобеляцької міської 

ради.  

24. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок для створення громадських пасовищ на території Кобеляцької міської 

ради. 

25. Про затвердження ставок орендної плати за земельну ділянку на 2023 

рік. 

26.  Про внесення змін до рішення тринадцятої сесії Кобеляцької міської 

ради восьмого скликання від 29.10.2021 № 39, з метою виправлення помилково 

внесених кадастрових номерів земельних ділянок. 

27.  Про внесення змін до рішення чотирнадцятої позачергової сесії 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 19.11.2021 року № 17 «Про 

затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки та 

передачу земельної ділянки у власність гр. Одарченку Костянтину 

Васильовичу».  

28.  Про внесення змін до рішення тринадцятої сесії Кобеляцької міської 

ради восьмого скликання від 29.10.2021 року № 26 «Про затвердження 

технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
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земельної ділянки в натурі (на місцевості) та передачу земельної ділянки у 

власність гр. Віблій Валентині Іванівні». 

29.  Про надання дозволу Кобеляцькому комунальному підприємству 

«Водоканал Плюс» на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок загального користування відведені для цілей поводження з 

відходами на території Кобеляцької міської ради. 

30.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) та 

передачу земельної ділянки в постійне користування Комунальному 

видавництву «Лубни» на території м. Кобеляки по вул. Шевченка, 40.  

31.  Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки кадастровий номер 5321884200:00:005:0501 із зміною цільового 

призначення. 

32.  Про надання дозволу на розробку технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель комунальної власності під водним 

об’єктом на території Кобеляцької міської ради. 

33.  Про продаж земельної ділянки сільськогосподарського призначення 

площею 7,5000 га для ведення селянського (фермерського) господарства гр. 

Лаврик Надії Тихонівні. 

34.  Про продаж земельної ділянки сільськогосподарського призначення 

площею 20,0000 га для ведення  селянського (фермерського) господарства гр. 

Лаврик Надії Тихонівні. 

35.  Про продаж земельної ділянки сільськогосподарського призначення 

площею 22,5000 га для ведення селянського (фермерського) господарства гр. 

Лаврик Надії Тихонівні. 

36.  Про укладення додаткових угод до договорів оренди земельних часток 

(паїв) на території Кобеляцької міської ради. 

37.  Про укладення додаткової угоди до договору оренди землі № 4 від 

01.03.2021 року з ТОВ Агрофірма «Добробут» для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва (тік (господарський двір)). 

38. Про укладення додаткової угоди до договору оренди землі № 1 від 

01.03.2021 року з ТОВ Агрофірма «Добробут» для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва  для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва (автопарк і механічна майстерня 

(господарський двір)). 

39. Про надання в оренду земельної ділянки, кадастровий номер 

5321810100:50:004:1058  для будівництва та обслуговування будівель торгівлі, 

площею 0,0083  га  гр.  Долгову Володимиру Олексійовичу. 

40. Про укладення додаткової угоди  до договору оренди  від 21 березня 

2018 року на земельну ділянку, кадастровий номер 5321810100:50:004:1119, 

площею 0,0444 га  Кобеляцькому ГМРГ. 
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41. Про надання дозволу Державному професійно-технічному навчальному 

закладу «Професійний аграрний ліцей» на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в постійне користування на території Кобеляцької 

міської ради. 

42.  Про надання дозволу на розробку технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земельних ділянок, що знаходяться в 

постійному користуванні Приватного акціонерного товариства «Кобеляцький 

завод продовольчих товарів «Мрія».    

43. Про надання дозволу ТОВ Агрофірмі «Добробут» на розроблення 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для розміщення та 

експлуатації основних, підсобних і допоміжних будівель та споруд технічної 

інфраструктури (виробництва та розподілу газу, постачання пари та гарячої 

води, збирання, очищення та розподілення води) за межами с. Бродщина на 

території Кобеляцької міської ради. 

44. Про затвердження старост старостинських округів Кобеляцької міської 

ради Полтавського району Полтавської області 

45.  Різне. 

 

Фещенко В. В.: 

Пропозиції щодо регламенту роботи тридцять першої сесії міської ради: 

Для доповідей – до 20 хвилин, для виступів у дебатах – до 3 хвилин, для 

повторних виступів – до 2 хвилин, для розгляду різного – до 30 хвилин. 

Пленарне засідання пропонується провести за 2 години. 

Заперечень немає? 

Немає. 

Хто за те, щоб прийняти запропонований регламент роботи тридцять 
першої сесії міської ради? Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 11 додаються до 
протоколу). 

 

Фещенко В. В.: 

Шановні депутати! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного. 

 

1. По питанню «Про затвердження звіту про виконання бюджету 

Кобеляцької міської територіальної громади за 2022 рік» слово надається 

начальнику фінансового відділу Кобеляцької міської ради Дацку Андрію 

Івановичу. 
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ВИСТУПИЛИ: 

Ясинська Н. А., депутат міської ради, яка запропонувала прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 12 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження звіту про 

виконання бюджету Кобеляцької міської територіальної громади за 2022 рік» 

прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 13 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 1 «Про затвердження звіту про виконання 

бюджету Кобеляцької міської територіальної громади за 2022 рік» 

(додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

2. По питанню «Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької 

міської територіальної громади на 2023 рік» слово надається начальнику 

фінансового відділу Кобеляцької міської ради Дацку Андрію Івановичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Дацко А. І., начальник фінансового відділу Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 14 додаються до 

протоколу).  
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ВИСТУПИЛИ: 

 Шевченко Т. В., депутат міської ради, запропонувала виділити 500 тис. 

грн з вільного залишку коштів місцевого бюджету на допомогу військовим. 

 Фещенко В. В., головуючий, зауважив, що з коштів вільного залишку 

необхідно зарезервувати кошти на виплату особам, на яких накладено 

адміністративні стягнення у виді оплачуваних суспільно корисних робіт. 

 Дацко А. І., начальник фінансового відділу міської ради, підкреслив, що 

на підтримку Збройних сил України прийнято Програму, на яку теж 

передбачено виділення коштів, що в загальній сумі становитиме 1 млн. грн. Є 

залишок коштів бюджету розвитку. Запропонував на капітальні придбання 

основних засобів Водоканалу або відділу освіти виділити кошти із нього, а 400 

тис. грн. добавити на виплату матеріальної допомоги. 

 Шевченко Т. В., депутат міської ради, попрохала поставити свою 

пропозицію на голосування. 

 Таранушич А. О., депутат міської ради, попрохав пояснити звідки 

необхідно забрати таку суму коштів. 

 Дацко А. І., начальник фінансового відділу міської ради, повідомив, що на 

постійній профільній комісії було проговорено залишити кошти вільного 

залишку в сумі 500 тис. грн. 

 Деркач А. О., начальник юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету міської ради, підкреслила, що на порядок денний сесії міської ради 

винесено питання про затвердження переліку об’єктів та видів робіт для 

порушників, визнаних судами винними у вчиненні адміністративних 

правопорушень та на яких накладено адміністративні стягнення у виді 

оплачуваних суспільно корисних робіт на 2023 рік. На ці цілі необхідно 

зарезервувати кошти в сумі 200 тис. грн, тобто повністю всі кошти в сумі 500 

тис. грн ми використати не зможемо. 

 Кривуля А. А., депутат міської ради, наголосив, що ми пообіцяли 

військовослужбовцям виділити 500 тис. грн. 

 Шевченко Т. В., депутат міської ради, запропонувала зробити перерву і 

провести засідання постійної комісії міської ради з питань економічної 

політики, власності, бюджету, тарифів та цін під її головуванням для 

узгодження питання за участю начальника фінансового відділу міської ради. 

 Таранушич А. О., депутат міської ради, підтримав дану пропозицію.  

  

 Фещенко В. В., головуючий, оголосив перерву на 10 хвилин. 

 

 Проводиться засідання постійної комісії з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін. 

 

 Фещенко В. В.: 

 Ставлю на голосування пропозицію Шевченко Т. В. про виділення з 

вільного залишку місцевого бюджету коштів в сумі 500 тис. грн.  

Голосували: 
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«за» - 10, «проти» - 2, «утримались» - 2, «не голосували» - 4 

Пропозицію не підтримано (результати голосування № 15 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до показників 

бюджету Кобеляцької міської територіальної громади на 2023 рік» прийняти в 

цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 4 

Результати голосування № 16 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 2 «Про внесення змін до показників бюджету 

Кобеляцької міської територіальної громади на 2023 рік» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

3. По питанню «Про інформацію керівника Решетилівської окружної 

прокуратури про стан законності, заходи щодо її зміцнення та результати 

діяльності Решетилівської окружної прокуратури упродовж 2022 року» слово 

надається керівнику Решетилівської окружної прокуратури Сагайдачному Івану 

Сергійовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Сагайдачний І. С., керівник Решетилівської окружної прокуратури, який 

проінформував про стан законності, заходи щодо її зміцнення та результати 

діяльності Решетилівської окружної прокуратури упродовж 2022 року 

(інформація додається до протоколу). 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 17 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про інформацію керівника 

Решетилівської окружної прокуратури про стан законності, заходи щодо її 

зміцнення та результати діяльності Решетилівської окружної прокуратури 

упродовж 2022 року» прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 
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«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 18 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 3 «Про інформацію керівника Решетилівської 

окружної прокуратури про стан законності, заходи щодо її зміцнення та 

результати діяльності Решетилівської окружної прокуратури упродовж 

2022 року» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

4. По питанню «Про виконання Плану соціально-економічного розвитку 

Кобеляцької міської  територіальної громади на 2022 – 2024 роки у 2022 році» 

слово надається головному спеціалісту сектору економічного розвитку та 

інвестицій апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Пелюхні 

Марині Валеріївні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Татарко О. О., депутат міської ради, яка запропонувала прийняти рішення 

без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 4 

Рішення прийнято (результати голосування № 19 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про виконання Плану соціально-

економічного розвитку Кобеляцької міської  територіальної громади на 2022 – 

2024 роки у 2022 році» прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 20 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 4 «Про виконання Плану соціально-

економічного розвитку Кобеляцької міської  територіальної громади на 

2022 – 2024 роки у 2022 році» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

5. По питанню «Про затвердження Програми розвитку цивільного захисту 

Кобеляцької міської територіальної громади на 2023 – 2025 роки» слово 
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надається начальнику 7 державної пожежно-рятувальної  частини  

1 державного пожежно-рятувального загону ГУ ДСНС у Полтавській області 

Гребенюку Юрію Вікторовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фесюра В. О., депутат міської ради, який запропонував прийняти рішення 

без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 21 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження Програми 

розвитку цивільного захисту Кобеляцької міської територіальної громади на 

2023 – 2025 роки» прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 22 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 5 «Про затвердження Програми розвитку 

цивільного захисту Кобеляцької міської територіальної громади на 2023 – 

2025 роки» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

6. По питанню «Про внесення змін до Програми розвитку фізичної 

культури і спорту в Кобеляцькій міській раді на 2021 – 2025 роки шляхом 

викладення її в новій редакції» слово надається начальнику відділу культури, 

туризму, молоді та спорту Кобеляцької міської ради Пелюхні Валентині 

Андріївні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фесюра В. О., депутат міської ради, який запропонував прийняти рішення 

без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 
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Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 23 додаються до 

протоколу).  

 

Депутат Шевченко Т. В. вийшла із залу засідань. 

 

Фещенко В. В.: 

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до Програми 

розвитку фізичної культури і спорту в Кобеляцькій міській раді на 2021 – 2025 

роки шляхом викладення її в новій редакції» прийняти в цілому як рішення 

тридцять першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 24 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 6 «Про внесення змін до Програми розвитку 

фізичної культури і спорту в Кобеляцькій міській раді на 2021 – 2025 роки 

шляхом викладення її в новій редакції» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

7. По питанню «Про внесення змін до Програми фінансової підтримки та 

розвитку Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька міська 

лікарня» Кобеляцької міської ради на 2022 – 2023 роки» слово надається 

головному лікарю Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька 

міська лікарня» Кобеляцької міської ради Казироду Володимиру Олексійовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фесюра В О., депутат міської ради, який запропонував прийняти рішення 

без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 25 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 
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Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до Програми 

фінансової підтримки та розвитку Комунального некомерційного підприємства 

«Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради на 2022 – 2023 роки» 

прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 26 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 7 «Про внесення змін до Програми фінансової 

підтримки та розвитку Комунального некомерційного підприємства 

«Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради на 2022 – 2023 

роки» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

8. По питанню «Про внесення змін до структури та загальної чисельності 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради» пропоную у 

фінансово-господарському відділі апарату Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради вивести посаду водія автотранспортних засобів, а ввести посаду 

завідувача господарства; у відділі земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради ввести посаду державного 

інспектора. 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 3 

Рішення прийнято (результати голосування № 27 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до структури та 

загальної чисельності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради» 

прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 3 

Результати голосування № 28 додаються до протоколу.  
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Прийнято рішення № 8 «Про внесення змін до структури та загальної 

чисельності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради» 

(додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

9. По питанню «Про затвердження Положення про відділ земельних 

відносин та екології апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради» 

слово надається голові постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності та запобігання корупції Кіптілому 

Василю Анатолійовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фесюра В. О., депутат міської ради, який запропонував прийняти рішення 

без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 4 

Рішення прийнято (результати голосування № 29 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження Положення про 

відділ земельних відносин та екології апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради» прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 30 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 9 «Про затвердження Положення про відділ 

земельних відносин та екології апарату Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

10. По питанню «Про  внесення змін до складу постійної комісії міської 

ради з питань економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін» слово 

надається голові постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 
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громадського правопорядку, законності та запобігання корупції Кіптілому 

Василю Анатолійовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Кіптілий В. А., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності та запобігання корупції, який 

представив проєкт рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 5, «проти» - 3, «утримались» - 3, «не голосували» - 7 

Рішення не прийнято (результати голосування № 31 додаються до 

протоколу).  

  

 Фещенко В. В.: 

11. По питанню «Про передачу в оренду комунального майна, а саме: 

частини нежитлового приміщення та індивідуально визначеного майна для 

суб’єкта господарювання, що надає стоматологічні послуги за адресою: с. 

Орлик, вул. Космонавтів, буд. 34 на умовах аукціону» слово надається 

начальнику юридичного відділу апарату Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради Деркач Аліні Олегівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Голтвянський П. С., депутат міської ради, який запропонував прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 32 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про передачу в оренду 

комунального майна, а саме: частини нежитлового приміщення та 

індивідуально визначеного майна для суб’єкта господарювання, що надає 

стоматологічні послуги за адресою: с. Орлик, вул. Космонавтів, буд. 34 на 
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умовах аукціону» прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 33 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 10 «Про передачу в оренду комунального майна, 

а саме: частини нежитлового приміщення та індивідуально визначеного 

майна для суб’єкта господарювання, що надає стоматологічні послуги за 

адресою: с. Орлик, вул. Космонавтів, буд. 34 на умовах аукціону» 

(додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

12. По питанню «Про внесення змін до Статуту Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій 

редакції» слово надається начальнику юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради Деркач Аліні Олегівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Деркач А. О., начальник юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, яка представила проєкт рішення та 

пояснила основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 34 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до Статуту 

Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцький Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради та затвердження його в 

новій редакції» прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 35 додаються до протоколу.  
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Прийнято рішення № 11 «Про внесення змін до Статуту Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-

санітарної допомоги» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

13. По питанню «Про передачу в оренду земельної ділянки площею 0,015 

га (кадастровий номер 5321810100:50:004:0834) за адресою: м. Кобеляки, вул. 

Дніпропетровська, 20 «а», на якій розміщена нежитлова будівля, власником 

якої є Панічевський Володимир Валентинович» слово надається начальнику 

юридичного відділу апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради 

Деркач Аліні Олегівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фесюра В. О., депутат міської ради, який запропонував прийняти рішення 

без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 3 

Рішення прийнято (результати голосування № 36 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про передачу в оренду земельної 

ділянки площею 0,015 га (кадастровий номер 5321810100:50:004:0834) за 

адресою: м. Кобеляки, вул. Дніпропетровська, 20 «а», на якій розміщена 

нежитлова будівля, власником якої є Панічевський  Володимир Валентинович» 

прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 3 

Результати голосування № 37 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 12 «Про передачу в оренду земельної ділянки 

площею 0,015 га (кадастровий номер 5321810100:50:004:0834) за адресою: 

м. Кобеляки, вул. Дніпропетровська, 20 «а», на якій розміщена нежитлова 

будівля, власником якої є Панічевський  Володимир Валентинович» 

(додається). 

  

 Фещенко В. В.: 
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14. По питанню «Про видачу свідоцтва про право власності на майновий 

пай члена колективного сільськогосподарського підприємства колгосп 

«Радянський» Проваторовій Вікторії Анатоліївні» слово надається начальнику 

юридичного відділу апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради 

Деркач Аліні Олегівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фесюра В. О., депутат міської ради, який запропонував прийняти рішення 

без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 11, «проти» - 1, «утримались» - 1, «не голосували» - 5 

Рішення не прийнято (результати голосування № 38 додаються до 

протоколу).  

ВИСТУПИЛИ: 

Деркач А. О., начальник юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, яка представила проєкт рішення та 

пояснила основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

Ставлю пропозицію про повернення до голосування по даному питанню. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 39 додаються до 

протоколу).  

Фещенко В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 40 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про видачу свідоцтва про право 

власності на майновий пай члена колективного сільськогосподарського 

підприємства колгосп «Радянський» Проваторовій Вікторії Анатоліївні» 

прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 
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Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 41 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 13 «Про видачу свідоцтва про право власності 

на майновий пай члена колективного сільськогосподарського 

підприємства колгосп «Радянський» Проваторовій Вікторії Анатоліївні» 

(додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

15. По питанню «Про затвердження плану діяльності з підготовки проєктів 

регуляторних актів на 2023 рік» слово надається начальнику юридичного 

відділу апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Деркач Аліні 

Олегівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Гречаний В. О., депутат міської ради, який запропонував прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 42 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження плану 

діяльності з підготовки проєктів регуляторних актів на 2023 рік» прийняти в 

цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 43 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 14 «Про затвердження плану діяльності з 

підготовки проєктів регуляторних актів на 2023 рік» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

16. По питанню «Про передачу майна комунальної власності Кобеляцької 

міської ради з балансу Кобеляцького комунального підприємства «Водоканал 

Плюс» на баланс відділу освіти Кобеляцької міської ради» слово надається 
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директору Кобеляцького комунального підприємства «Водоканал Плюс» 

Ткаченку Сергію Володимировичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Кіптілий В. А., депутат міської ради, який запропонував прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 44 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про передачу майна комунальної 

власності Кобеляцької міської ради з балансу Кобеляцького комунального 

підприємства «Водоканал Плюс» на баланс відділу освіти Кобеляцької міської 

ради» прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради 

восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 45 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 15 «Про передачу майна комунальної власності 

Кобеляцької міської ради з балансу Кобеляцького комунального 

підприємства «Водоканал Плюс» на баланс відділу освіти Кобеляцької 

міської ради» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

17. По питанню «Про надання дозволу на списання комунального майна 

Кобеляцької міської територіальної громади» слово надається директору 

Кобеляцького комунального підприємства «Водоканал Плюс» Ткаченку Сергію 

Володимировичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Татарко О. О., депутат міської ради, яка запропонувала прийняти рішення 

без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 



24 

 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 46 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про надання дозволу на списання 

комунального майна Кобеляцької міської територіальної громади» прийняти в 

цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 47 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 16 «Про надання дозволу на списання 

комунального майна Кобеляцької міської територіальної громади» 

(додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

18. По питанню «Про затвердження переліку об’єктів та видів робіт для 

порушників, визнаних судами винними у вчиненні адміністративних 

правопорушень та на яких накладено адміністративні стягнення у виді 

оплачуваних суспільно корисних робіт на 2023 рік» слово надається завідувачу 

сектору по взаємодії з правоохоронними органами та запобіганню корупції 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Горобцю Євгенію 

Олександровичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Кіптілий В. А., депутат міської ради, який запропонував прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 48 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження переліку 

об’єктів та видів робіт для порушників, визнаних судами винними у вчиненні 

адміністративних правопорушень та на яких накладено адміністративні 

стягнення у виді оплачуваних суспільно корисних робіт на 2023 рік» прийняти 

в цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого скликання. 
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Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 49 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 17 «Про затвердження переліку об’єктів та видів 

робіт для порушників, визнаних судами винними у вчиненні 

адміністративних правопорушень та на яких накладено адміністративні 

стягнення у виді оплачуваних суспільно корисних робіт на 2023 рік» 

(додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

19. По питанню «Про затвердження технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 

(на місцевості), для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) з подальшою передачею 

у власність громадянам» слово надається начальнику відділу земельних 

відносин та екології апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради 

Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Голтвянський П. С., депутат міської ради, який запропонував прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 50 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження технічних 

документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних 

ділянок в натурі (на місцевості), для будівництва і обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) з подальшою 

передачею у власність громадянам» прийняти в цілому як рішення тридцять 

першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 13, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 5 
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Рішення не прийнято (результати голосування № 51 додаються до 

протоколу).  

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

Ставлю пропозицію про повернення до голосування по даному питанню. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 4 

Рішення прийнято (результати голосування № 52 додаються до 

протоколу).  

Фещенко В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 13, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 5 

Рішення не прийнято (результати голосування № 53 додаються до 

протоколу).  

Триває обговорення питання. 

Фещенко В. В.: 

Ставлю пропозицію про повернення до повторного голосування по даному 

питанню. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 4 

Рішення прийнято (результати голосування № 54 додаються до 

протоколу).  

Фещенко В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 4 

Рішення прийнято (результати голосування № 55 додаються до 

протоколу).  

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження технічних 

документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних 

ділянок в натурі (на місцевості), для будівництва і обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) з подальшою 
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передачею у власність громадянам» прийняти в цілому як рішення тридцять 

першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 3 

Рішення прийнято (результати голосування № 56 додаються до 

протоколу).  

Прийнято рішення № 18 «Про затвердження технічних документацій 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 

натурі (на місцевості), для будівництва і обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) з 

подальшою передачею у власність громадянам» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

20. По питанню «Про надання дозволу на розробку проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок комунальної власності з подальшою 

передачею в оренду фізичним та юридичним особам» слово надається 

начальнику відділу земельних відносин та екології апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 57 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про надання дозволу на розробку 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок комунальної 

власності з подальшою передачею в оренду фізичним та юридичним особам» 

прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 
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Результати голосування № 58 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 19 «Про надання дозволу на розробку проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок комунальної власності з 

подальшою передачею в оренду фізичним та юридичним особам» 

(додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

21. По питанню «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок комунальної власності та передачу земельних 

ділянок в оренду фізичним та юридичним особам» слово надається начальнику 

відділу земельних відносин та екології апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 59 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок комунальної власності та 

передачу земельних ділянок в оренду фізичним та юридичним особам» 

прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 60 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 20 «Про затвердження проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок комунальної власності та передачу 

земельних ділянок в оренду фізичним та юридичним особам» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 
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22. По питанню «Про надання земельних ділянок із земель комунальної 

власності в оренду фізичним та юридичним особам» слово надається 

начальнику відділу земельних відносин та екології апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 3 

Рішення прийнято (результати голосування № 61 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про надання земельних ділянок із 

земель комунальної власності в оренду фізичним та юридичним особам» 

прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 4 

Результати голосування № 62 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 21 «Про надання земельних ділянок із земель 

комунальної власності в оренду фізичним та юридичним особам» 

(додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

23. По питанню «Про створення громадських пасовищ на території 

Кобеляцької міської ради» слово надається начальнику відділу земельних 

відносин та екології апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради 

Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  
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Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 63 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про створення громадських 

пасовищ на території Кобеляцької міської ради» прийняти в цілому як рішення 

тридцять першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 64 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 22 «Про створення громадських пасовищ на 

території Кобеляцької міської ради» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

24. По питанню «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок для створення громадських пасовищ на території 

Кобеляцької міської ради» слово надається начальнику відділу земельних 

відносин та екології апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради 

Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 65 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок для створення громадських 
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пасовищ на території Кобеляцької міської ради» прийняти в цілому як рішення 

тридцять першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 66 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 23 «Про затвердження проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок для створення громадських пасовищ 

на території Кобеляцької міської ради» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

25. По питанню «Про затвердження ставок орендної плати за земельну 

ділянку на 2023 рік» слово надається начальнику відділу земельних відносин та 

екології апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу 

Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 67 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження ставок орендної 

плати за земельну ділянку на 2023 рік» прийняти в цілому як рішення тридцять 

першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 68 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 24 «Про затвердження ставок орендної плати за 

земельну ділянку на 2023 рік» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 
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26. По питанню «Про внесення змін до рішення тринадцятої сесії 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 29.10.2021 № 39, з метою 

виправлення помилково внесених кадастрових номерів земельних ділянок» 

слово надається начальнику відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 69 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до рішення 

тринадцятої сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 29.10.2021 

№ 39, з метою виправлення помилково внесених кадастрових номерів 

земельних ділянок» прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 70 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 25 «Про внесення змін до рішення тринадцятої 

сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 29.10.2021 № 39, з 

метою виправлення помилково внесених кадастрових номерів земельних 

ділянок» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

27. По питанню «Про внесення змін до рішення чотирнадцятої 

позачергової сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 19.11.2021 

року № 17 «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки та передачу земельної ділянки у власність гр. Одарченку Костянтину 

Васильовичу» слово надається начальнику відділу земельних відносин та 

екології апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу 

Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 
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Фесюра В. О., депутат міської ради, який запропонував прийняти рішення 

без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 71 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до рішення 

чотирнадцятої позачергової сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання 

від 19.11.2021 року № 17 «Про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки та передачу земельної ділянки у власність гр. 

Одарченку Костянтину Васильовичу» прийняти в цілому як рішення тридцять 

першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 72 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 26 «Про внесення змін до рішення 

чотирнадцятої позачергової сесії Кобеляцької міської ради восьмого 

скликання від 19.11.2021 року № 17 «Про затвердження проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки та передачу земельної 

ділянки у власність гр. Одарченку Костянтину Васильовичу» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

28. По питанню «Про внесення змін до рішення тринадцятої сесії 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 29.10.2021 року № 26 «Про 

затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) та передачу 

земельної ділянки у власність гр. Віблій Валентині Іванівні» слово надається 

начальнику відділу земельних відносин та екології апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Голтвянський П. С., депутат міської ради, який запропонував прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  
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Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 73 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до рішення 

тринадцятої сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 29.10.2021 

року № 26 «Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) та 

передачу земельної ділянки у власність гр. Віблій Валентині Іванівні» прийняти 

в цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 74 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 27 «Про внесення змін до рішення тринадцятої 

сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 29.10.2021 року № 

26 «Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) 

та передачу земельної ділянки у власність гр. Віблій Валентині Іванівні» 

(додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

29. По питанню «Про надання дозволу Кобеляцькому комунальному 

підприємству «Водоканал Плюс» на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок загального користування відведені для цілей 

поводження з відходами на території Кобеляцької міської ради» слово 

надається начальнику відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

 

 В обговоренні питання взяли участь Миркало В. Б., Ткаченко С. В., 

Таранушич А. О. 
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 Таранушич А. О., депутат міської ради, наголосив, що про дане питання 

повинні знати люди. Воно болюче, важливе та викликає стривоженість 

екологічними проблемами.  

 Зайченко Г. І., староста Красненського старостинського округу міської 

ради, повідомила, що на ввіреній їй території є стихійне сміттєзвалище. Скарги 

від людей надходили і надходять і досі з проханням привести його в належний 

порядок. Якщо це зробити, і буде відповідність всім нормам, то можливо й 

громадськість підтримає відведення земельної ділянки для цих цілей. 

Фещенко В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 75 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про надання дозволу 

Кобеляцькому комунальному підприємству «Водоканал Плюс» на розроблення 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок загального 

користування відведені для цілей поводження з відходами на території 

Кобеляцької міської ради» прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 3 

Результати голосування № 76 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 28 «Про надання дозволу Кобеляцькому 

комунальному підприємству «Водоканал Плюс» на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок загального користування 

відведені для цілей поводження з відходами на території Кобеляцької 

міської ради» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

30. По питанню «Про затвердження технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) та передачу земельної ділянки в постійне користування 

Комунальному видавництву «Лубни» на території м. Кобеляки по вул. 

Шевченка, 40» слово надається начальнику відділу земельних відносин та 

екології апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу 

Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 
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Ясинська Н. А., депутат міської ради, яка запропонувала прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 13, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 4 

Рішення не прийнято (результати голосування № 77 додаються до 

протоколу). 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету міської ради, повідомив, що на минулій сесії було 

відмовлено КВ «Лубни», на постійній комісії проєкт рішення був погоджений. 

Майно знаходиться в них у власності, у підпорядкуванні обласної ради. Ми 

передаємо їм у власність відповідно до чинного законодавства. Запитав, чому 

не можна цього зробити?  

Кіптілий В. А., депутат міської ради, запитав скільки сотих землі 

передається? 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету міської ради, відповів, що 40 сотих. У КВ «Лубни» є акт 

на постійне користування.  

Фещенко В. В., головуючий, повідомив, що міська рада неодноразово 

зверталася до власника – Полтавської обласної ради з проханням передати це 

приміщення у комунальну власність. Але ніхто нам його не передав. У тому 

приміщенні знаходиться місцевий трудовий архів. 

Кіптілий В. А., депутат міської ради, наголосив, що нехай КВ «Лубни» 

користуються і платять орендну плату.  

Сагайдачний І. С., керівник Решетилівської окружної прокуратури 

повідомив, що вони не будуть платити, поки міська рада не підпише з ними 

документи. Якщо в них є майно, вони будуть його використовувати.  

Таранушич А. О., депутат міської ради, зауважив, що якщо ми сьогодні 

віддаємо ще й землю під приміщенням, то так не буде.    

Сагайдачний І. С., керівник Решетилівської окружної прокуратури, 

пояснив, що є майно, яке знаходиться у власності обласної ради, є під ним 

земельна ділянка, яка є у комунальній власності. На цю земельну ділянку є 

державний акт ще старого зразка, який є вічним, поки його не скасує 

Кобеляцька міська рада. Хоч депутати й не затвердять земельну ділянку, вони 

будуть користуватися майном, але й автоматично будуть користуватися 

земельною ділянкою. В них є акт старого зразка, але немає землевпорядної 

документації. Вони не можуть  здійснити реєстрацію земельної ділянки і, 

відповідно, платити за землю. Поки КВ «Лубни» не зроблять цього, міська рада 
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може отримувати орендну плату, а може й ні. Це залежить від добросовісності 

користувача майном. 

Якщо сесія міської ради затверджуєте технічну документацію, то вони 

реєструють право постійного користування земельною ділянкою комунальної 

власності. Відповідно, узаконюються правові відносини.  

Попик М. С., депутат міської ради, повідомив, що на засіданні постійної 

профільної комісії була присутня представник КВ «Лубни», яка повідомила, що 

вони об’єдналися з нашим місцевим видавництвом. Запитав, навіщо нам його 

відчужувати на користь комунального видавництва «Лубни», а не на користь 

нашого видавництва? 

Фещенко В. В., головуючий, запропонував зняти з розгляду дане питання 

на довивчення.   

 

 Фещенко В. В.: 

31. По питанню «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки кадастровий номер 5321884200:00:005:0501 із зміною 

цільового призначення» слово надається начальнику відділу земельних 

відносин та екології апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради 

Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 78 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки кадастровий номер 

5321884200:00:005:0501 із зміною цільового призначення» прийняти в цілому 

як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 3 

Результати голосування № 79 додаються до протоколу.  
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Прийнято рішення № 29 «Про затвердження проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки кадастровий номер 

5321884200:00:005:0501 із зміною цільового призначення» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

32. По питанню «Про надання дозволу на розробку технічної документації 

із землеустрою щодо інвентаризації земель комунальної власності під водним 

об’єктом на території Кобеляцької міської ради» слово надається начальнику 

відділу земельних відносин та екології апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 80 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про надання дозволу на розробку 

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель комунальної 

власності під водним об’єктом на території Кобеляцької міської ради» 

прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 81 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 30 «Про надання дозволу на розробку технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель комунальної 

власності під водним об’єктом на території Кобеляцької міської ради» 

(додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

33. По питанню «Про продаж земельної ділянки сільськогосподарського 

призначення площею 7,5000 га для ведення селянського (фермерського) 
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господарства гр. Лаврик Надії Тихонівні» слово надається начальнику відділу 

земельних відносин та екології апарату Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

 Лаврик П. Л., заявник, повідомив, що у 2001 році ним отримано 

державний акт на право постійного користування земельними ділянками 

загальною площею 50 га ріллі. 19 жовтня 2022 року відповідно до чинного 

законодавства надано право власникам такої землі на її викуп по виготовленій 

нормативно-грошовій оцінці з урахуванням інфляції. Попрохав дозволу на 

заключення договору продажу землі комунальної власності, яка перебуває у 

користуванні на основі постійного державного акту. Він, як заявник, отримає 

зміну власності, а міська рада отримає кошти. Попрохав зробити розрахунок на 

7 років. Кожен рік надходитимуть кошти в сумі 260 тис. грн. Попрохав надати 

дозвіл на продаж земельної ділянки. 

 Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, зауважив, що продавати 

земельну ділянку недоцільно в даний час. Нормативно-грошова оцінка землі 

замала.  

 Лаврик П. Л., заявник, наголосив, що підставою для відмови у продажі 

земельної ділянки є: неподання документів, необхідних для прийняття рішення, 

та виявлення недостовірних відомостей у поданих документах. Наголосив, що 

він вимушений буде звертатися до судових органів.  

 Попик М. С., депутат міської ради, запитав, яка середня вартість 1 га 

орної землі?  

 Лаврик П. Л., заявник, відповів, що без врахування інфляції вартість 

трьох земельних ділянок становить 1 млн 452 тис. грн, за 1 га – 35 тис. грн.  

 Попик М. С., депутат міської ради, зауважив, що провівши аналіз на 

постійній профільній комісії, було встановлено, що вартість 1 га землі 

становить 27 тис. грн.  

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 5, «проти» - 4, «утримались» - 3, «не голосували» - 6 

Рішення не прийнято (результати голосування № 82 додаються до 

протоколу).  

  

 Фещенко В. В.: 
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34. По питанню «Про продаж земельної ділянки сільськогосподарського 

призначення площею 20,0000 га для ведення  селянського (фермерського) 

господарства гр. Лаврик Надії Тихонівні» слово надається начальнику відділу 

земельних відносин та екології апарату Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 5, «проти» - 4, «утримались» -3, «не голосували» - 6 

Рішення не прийнято (результати голосування № 83 додаються до 

протоколу).  

  

 Фещенко В. В.: 

35. По питанню «Про продаж земельної ділянки сільськогосподарського 

призначення площею 22,5000 га для ведення селянського (фермерського) 

господарства гр. Лаврик Надії Тихонівні» слово надається начальнику відділу 

земельних відносин та екології апарату Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 4, «проти» - 4, «утримались» - 4, «не голосували» - 6 

Рішення не прийнято (результати голосування № 84 додаються до 

протоколу).  

  

 Фещенко В. В.: 
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36. По питанню «Про укладення додаткових угод до договорів оренди 

земельних часток (паїв) на території Кобеляцької міської ради» слово надається 

начальнику відділу земельних відносин та екології апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 85 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про укладення додаткових угод до 

договорів оренди земельних часток (паїв) на території Кобеляцької міської 

ради» прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради 

восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 86 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 31 «Про укладення додаткових угод до договорів 

оренди земельних часток (паїв) на території Кобеляцької міської ради» 

(додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

37. По питанню «Про укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі № 4 від 01.03.2021 року з ТОВ Агрофірма «Добробут» для ведення 

товарного сільськогосподарського виробництва (тік (господарський двір))» 

слово надається начальнику відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 



42 

 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 1, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 87 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про укладення додаткової угоди до 

договору оренди землі № 4 від 01.03.2021 року з ТОВ Агрофірма «Добробут» 

для ведення товарного сільськогосподарського виробництва (тік 

(господарський двір))» прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 88 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 32 «Про укладення додаткової угоди до договору 

оренди землі № 4 від 01.03.2021 року з ТОВ Агрофірма «Добробут» для 

ведення товарного сільськогосподарського виробництва (тік 

(господарський двір))» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

38. По питанню «Про укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі № 1 від 01.03.2021 року з ТОВ Агрофірма «Добробут» для ведення 

товарного сільськогосподарського виробництва  для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва (автопарк і механічна майстерня 

(господарський двір)» слово надається начальнику відділу земельних відносин 

та екології апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу 

Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Ясинська Н. А., депутат міської ради, яка запропонувала прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 
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Рішення прийнято (результати голосування № 89 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про укладення додаткової угоди до 

договору оренди землі № 1 від 01.03.2021 року з ТОВ Агрофірма «Добробут» 

для ведення товарного сільськогосподарського виробництва для ведення 

товарного сільськогосподарського виробництва (автопарк і механічна 

майстерня (господарський двір)» прийняти в цілому як рішення тридцять 

першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 90 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 33 «Про укладення додаткової угоди до договору 

оренди землі № 1 від 01.03.2021 року з ТОВ Агрофірма «Добробут» для 

ведення товарного сільськогосподарського виробництва  для ведення 

товарного сільськогосподарського виробництва (автопарк і механічна 

майстерня (господарський двір)» (додається). 

 

 Фещенко В. В.: 

39. По питанню «Про надання в оренду земельної ділянки, кадастровий 

номер 5321810100:50:004:1058  для будівництва та обслуговування будівель 

торгівлі, площею 0,0083  га  гр.  Долгову Володимиру Олексійовичу» слово 

надається начальнику відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Ясинська Н. А., депутат міської ради, яка запропонувала прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 91 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про надання в оренду земельної 

ділянки, кадастровий номер 5321810100:50:004:1058  для будівництва та 

обслуговування будівель торгівлі, площею 0,0083  га  гр.  Долгову Володимиру 
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Олексійовичу» прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 3 

Результати голосування № 92 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 34 «Про надання в оренду земельної ділянки, 

кадастровий номер 5321810100:50:004:1058  для будівництва та 

обслуговування будівель торгівлі, площею 0,0083  га  гр.  Долгову 

Володимиру Олексійовичу» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

40. По питанню «Про укладення додаткової угоди  до договору оренди  від 

21 березня 2018 року на земельну ділянку, кадастровий номер 

5321810100:50:004:1119, площею 0,0444 га  Кобеляцькому ГМРГ» слово 

надається начальнику відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Миркало В. Б., начальник відділу земельних відносин та екології апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт 

рішення та пояснив основні його частини. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 93 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про укладення додаткової угоди  

до договору оренди  від 21 березня 2018 року на земельну ділянку, кадастровий 

номер 5321810100:50:004:1119, площею 0,0444 га  Кобеляцькому ГМРГ» 

прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 94 додаються до протоколу.  
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Прийнято рішення № 35 «Про укладення додаткової угоди  до 

договору оренди  від 21 березня 2018 року на земельну ділянку, 

кадастровий номер 5321810100:50:004:1119, площею 0,0444 га  

Кобеляцькому ГМРГ» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

41. По питанню «Про надання дозволу Державному професійно-

технічному навчальному закладу «Професійний аграрний ліцей» на розробку 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в постійне 

користування на території Кобеляцької міської ради» слово надається 

начальнику відділу земельних відносин та екології апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фесюра В. О., депутат міської ради, який запропонував прийняти рішення 

без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 95 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про надання дозволу Державному 

професійно-технічному навчальному закладу «Професійний аграрний ліцей» на 

розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в постійне 

користування на території Кобеляцької міської ради» прийняти в цілому як 

рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» -2 

Результати голосування № 96 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 36 «Про надання дозволу Державному 

професійно-технічному навчальному закладу «Професійний аграрний 

ліцей» на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в постійне користування на території Кобеляцької міської ради» 

(додається). 

  

 Фещенко В. В.: 
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42. По питанню «Про надання дозволу на розробку технічної документації 

із землеустрою щодо інвентаризації земельних ділянок, що знаходяться в 

постійному користуванні Приватного акціонерного товариства «Кобеляцький 

завод продовольчих товарів «Мрія» слово надається начальнику відділу 

земельних відносин та екології апарату Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фесюра В. О., депутат міської ради, який запропонував прийняти рішення 

без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 97 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про надання дозволу на розробку 

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земельних ділянок, 

що знаходяться в постійному користуванні Приватного акціонерного 

товариства «Кобеляцький завод продовольчих товарів «Мрія» прийняти в 

цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 98 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 37 «Про надання дозволу на розробку технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земельних ділянок, що 

знаходяться в постійному користуванні Приватного акціонерного 

товариства «Кобеляцький завод продовольчих товарів «Мрія» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

43. По питанню «Про надання дозволу ТОВ Агрофірмі «Добробут» на 

розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 

розміщення та експлуатації основних, підсобних і допоміжних будівель та 

споруд технічної інфраструктури (виробництва та розподілу газу, постачання 

пари та гарячої води, збирання, очищення та розподілення води) за межами с. 

Бродщина на території Кобеляцької міської ради» слово надається начальнику 

відділу земельних відносин та екології апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 
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ВИСТУПИЛИ: 

Голтвянський П. С., депутат міської ради, який запропонував прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 99 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про надання дозволу ТОВ 

Агрофірмі «Добробут» на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки для розміщення та експлуатації основних, підсобних і 

допоміжних будівель та споруд технічної інфраструктури (виробництва та 

розподілу газу, постачання пари та гарячої води, збирання, очищення та 

розподілення води) за межами с. Бродщина на території Кобеляцької міської 

ради» прийняти в цілому як рішення тридцять першої сесії міської ради 

восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 100 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 38 «Про надання дозволу ТОВ Агрофірмі 

«Добробут» на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки для розміщення та експлуатації основних, підсобних і 

допоміжних будівель та споруд технічної інфраструктури (виробництва та 

розподілу газу, постачання пари та гарячої води, збирання, очищення та 

розподілення води) за межами с. Бродщина на території Кобеляцької 

міської ради» (додається). 

  

 Фещенко В. В.: 

44. По питанню «Про затвердження старост старостинських округів 

Кобеляцької міської ради Полтавського району Полтавської області» слово 

надається начальнику юридичного відділу апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Деркач Аліні Олегівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

 Деркач А. О., начальник юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, яка повідомила, що міська рада не мала 

права не прийняти старост старостинських округів Кобеляцької міської ради, 
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оскільки це було необхідністю: не вчинялися нотаріальні дії, не надавалися 

адміністративні послуги і т. ін. Діловоди не мали на це права, бо це мають  

робити тільки посадові особи. Коли міська рада приймала старост, діяла 

заборона на проведення масових громадських обговорень. Оскільки на 

сьогоднішній день діє Закон України «Про правовий режим воєнного стану», 

ст. 8 його передбачає обмеження конституційних прав громадян. Однак на 

сьогодні ми отримали листа із військової адміністрації, де зазначається, що 

масові зібрання можна проводити з обмеженнями, якщо вони нам нададуть 

дозвіл на проведення заходу, де буде більше, чим 10 осіб. Міська рада розуміє, 

що на громадських обговореннях, навіть у сільській місцевості, буде приймати 

участь більшість нашого населення, тобто прийде не менше 50 чол.  

 На сьогодні є проблематичним питання: якщо буде оголошена повітряна 

тривога, як бути з громадянами, в яке укриття їх відвести. Тому, щоб ми не 

порушували конституційні права людей, оскільки в нас життя і здоров'я 

громадян є найвищою цінністю відповідно до Конституції України, пропонуємо 

оголосити технічну перерву та звернутися до військової адміністрації. Якщо 

вона нам надасть дозвіл на проведення громадських обговорень за таких умов, 

що немає належного укриття, ми проведемо громадські обговорення. У разі, 

якщо буде відмова, будемо приймати рішення в тому виді, в якому воно є на 

сьогодні на період дії воєнного стану.  

 Відповідно до ст. 54-1 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні» вносити кандидатуру на обговорення – це прерогатива міського 

голови. Він обирає кандидата і своїм розпорядженням вносить його 

кандидатуру на обговорення на старостинський округ. У разі, якщо 

старостинський округ підтримає свого кандидата, тобто 20 і більше відсотків 

від  населення, тоді сесія повинна його затвердити.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

 Фещенко В. В., головуючий, підсумував, що якщо буде висновок 

Полтавської обласної військової адміністрації про надання дозволу на 

проведення громадських обговорень, то ми їх проведемо. Якщо ні, то на 

другому пленарному засіданні ми затвердимо старост старостинських округів 

Кобеляцької міської ради. Про його проведення буде повідомлено додатково.   
Також повідомив, що надійшли звернення від керівників проєкту 

«Сорочинський ярмарок» Світлани Свищевої та Кобеляцької громадської 
організації «Літератор» Леоніда Митька про порушення клопотання про 
присвоєння почесного звання «Заслужений працівник культури України» 
Вікторі Фесюрі. Запропонував порушити клопотання перед Полтавською 
обласною військовою адміністрацією про внесення подання Президентові 
України про присвоєння почесного звання «Заслужений працівник культури 
України» учаснику аматорського народного ансамблю танцю «Барвінок» 
Кобеляцького Центру культури і дозвілля Фесюрі Віктору Олександровичу за 
багаторічну сумлінну працю, високий професіоналізм, творчий пошук та 
відродження традицій рідного краю, збереження духовних цінностей 
українського народу, силу духу у звеличенні рідної України та високу 
виконавську майстерність. 

Таранушич А. О., депутат міської ради, заявив, що  на сьогоднішній день 
ТОВ АФ «Добробут» перераховує кожного місяця майже 2 млн грн у бюджет 
Кобеляцької міської територіальної громади.  
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